
Rae Valla Alevike- ja Külavanemate Seltsi (RVAKS) üldkoosolek

Aeg: 14.03.2013 kell 18.00 kuni 21.00

Koht: Aruküla tee 9, Rae Vallavalitsuse 0 korrus

Protokoll
Osalejad – (26) osalejate leht - protokolli lisa 1

Volitused –11 volitust on protokolli juurde lisatud

Päevakord:

1. Aastaaruande 2012 tutvustamine;

2. Revidendi hinnang;

3. Aastaaruande 2012 kinnitamine;

4. Juhatuse valimine;

5. Revidendi valimine;

6. RVAKS liikmemaks.

Enne üldkoosoleku algust esitavad Peeter Böckler ja Jaan Urvet avaldused, kus soovivad 
saada RVAKS liikmeteks.

Otsustatakse: Võtta liikmeteks.

Koosoleku juhataja valimine. Esitatakse kas kandidaati: Ardi Mitt ja Taivo Laherand.

Otsustatakse: Koosoleku juhatajaks saab Ardi Mitt

Koosoleku protokollija valimine. Esitatakse kaks kandidaati: Kai Lasn ja Herve Pani.

Otsustatakse: Koosoleku protokollijaks saab Kai Lasn.

Päevakorra  kokkuleppimine.  Kuna  päevakorrapunkt  nr  6  esitati  hiljem,  siis  esitab 
juhataja küsimuse, kas ollakse punkti nr 6 lisamise poolt.

Otsustatakse: Lisada punkt nr 6 päevakorda.

Päevakord:

1. Aastaaruande 2012 tutvustamine

Koosoleku juhataja Ardi Mitt tutvustab majandusaasta 2012 tegevusaruannet.



Oodatakse  küsimusi.  Kadaka  külavanem  Marju  Lutt  teeb  märkuse  tegevusaruandes 
olevate  trükivigade  kohta.  Koosoleku  juhataja  küsib,  kas  peab  tegevusaruannet 
korrigeerima. 

Otsustatakse: Kuna sisulisi vigu ei ole, siis ei ole vaja korrigeerida. 

Koosoleku  juhataja  Ardi  Mitt  tutvustab  majandusaasta  2012  aruannet.  Oodatakse 
küsimusi. Küsimusi ei esitata.

2. Revidendi hinnang

 Revident Kaia Pilvik annab hinnangu RVAKS tegevuse kohta 2012 aastal.  Hinnang – 
protokolli lisa 3.

Otsustatakse: Revidendi hinnang teadmiseks võetud.

Koosoleku  juhataja  Ardi  Mitt  teeb  ettepaneku  Priit  Põldmäel  teha  ülevaade  Rae 
Koolimajaga seonduvast. Priit Põldmäe annab ülevaate. Esitatakse küsimusi. 

Pajupea külavanem Herve Pani küsib MTÜ „Rae Koda“ kohta. Priit Põldmäe sõnul ei ole 
see MTÜ loodud RVAKS rivaaliks vaid, selle abil soovitakse esitada  rahataotlusi nt vallale 
ürituste korraldamiseks. 

Uuesalu  külaseltsist  Jaan  Urvet  uurib  kellele  on  mõeldud  palgarahad.  Priit  Põldmäe 
vastab, et palgaraha saab tema, kui projektijuht ja maja perenaine, kes majas toimetab 
(üritused, uksed lahti jne).

Patika – Kautjala külaseltsist Margus Vain küsib koostöökokkuleppe kohta vallaga, kelle 
kohustuseks jääb teenida tulu. Priit Põldmäe vastab, et vald pole pannud RVAKS'ile, ega 
ka teistele MTÜ-dele kohustust, et maja peaks oma täituvusest saadud tuluga ennast ära 
tasuma.

Vaidasoo külavanem Kai Pilvik uurib, kus on võimalik tutvuda koostöökokkuleppega. Priit 
Põldmäe sõnul  on RVAKS'i  poolne kirjalik  ettepanek kokkuleppe tekstiga esitatud Rae 
vallavanem Mart Võrklaevale. Tagasiside vallavanemalt viibib.
Toimub arutelu.
Otsustatakse: Priit Põldmäe tehtud ülevaade teadmiseks võtta.

3. Aastaaruande 2012 kinnitamine

Koosoleku juhataja Ardi Mitt esitab seltsi liikmetele küsimuse, kas RVAKS majandusaasta 
2012 aruanne läheb käesoleval koosolekul kinnitamisele.

Toimub hääletamine: 36 poolt, 0 vastu, 1 erapooletu

Otsustatakse: RVAKS majandusaasta 2012 aruanne on kinnitatud. 

Vaskjala  külavanem Aldo Laid  soovib  sõna.  Aldo Laid  on olnud Rae Valla  Alevike-  ja 
Külavanemate Seltsi loomise juures, samuti on ta olnud RVAKS juhatuses. Esitab mõtteid 



uue  juhatuse  kandidaatide  valimise  teemadel  ning  arutleb,  kuhu  võiks  RVAKS  edasi 
liikuda. Kiidab aastatel 2010 kuni 2013 olnud juhatust tehtud töö eest. 

Koosoleku juhataja Ardi Mitt teeb ettepaneku teha koosolekul paus 10 minutit.
Paus - kell 19.20 kuni 19.30.
Rae külavanem Toomas Hiio esitab avalduse, kus soovib saada RVAKS liikmeks.
Otsustatakse: Võtta liikmeks.

4. Juhatuse valimine

Koosoleku  juhataja  Ardi  Mitt  küsib  seltsi  liikmetelt  mitu  liiget  peaks  RVAKS juhatuses 
olema, põhikiri näeb ette 5-7 liiget. 

Otsustatakse: Järgmiseks perioodiks valitakse 5 (viie) liikmeline juhatus.

Koosoleku juhataja Ardi Mitt palub esitada juhatuse liikmete kandidaadid.
Esitatakse järgmised kandidaadid:

4.1. Priit Põldmäe
4.2. Ardi Mitt
4.3. Toomas Hiio
4.4. Jaan Urvet
4.5. Margus Laula
4.6. Aleksander Torjus
4.7. Kai Lasn
4.8. Marju Lutt
4.9. Sirli Tiik
4.10. Aldo Laid
4.11. Taivo Laherand
4.12. Kaia Pilvik
4.13. Jaanus Tõnisson
4.14. Margus Vain

Koosoleku juhataja Ardi Mitt küsib kandidaatidelt nõusolekut. 
Oma kandidatuuri võtavad maha: 
     4.2.1 Toomas Hiio
     4.2.2 Aldo Laid
     4.2.3 Taivo Laherand
     4.2.4 Kaia Pilvik
     4.2.5 Jaanus Tõnisson

Juhatuse liikmed valitakse järgmiste kandidaatide hulgast:
     4.3.1 Priit Põldmäe
     4.3.2 Ardi Mitt
     4.3.3 Jaan Urvet



     4.3.4 Margus Laula
     4.3.5 Aleksander Torjus
     4.3.6 Kai Lasn
     4.3.7 Marju Lutt
     4.3.8 Sirli Tiik
     4.3.9 Margus Vain

Toimub salajane hääletus. Sedeleid jagatakse välja 36. 
Täidetud  sedeleid  on  valimiskastis  36.  (Ühele  sedelile  on  kirjutatud  teiste  hulgas  nimi 
Marju Lasn, nime otsustatakse mitte arvestada).
Hääled loevad kokku Kaia Pilvik, Aivar Ilves ja Taivo Laherand.

Hääled jagunevad järgmiselt:
1.Jaan Urvet - 31
2. Ardi Mitt - 30
3. Margus Laula - 25
4. Sirli Tiik - 21
5. Kai Lasn - 15
6. Priit Põldmäe – 15
7. Aleksander Torjus -11
8. Marju Lutt – 9
9. Margus Vain – 9

Kuna viies ja kuues koht koguvad hääli võrdselt 15 (Kai Lasn ja Priit Põldmäe) lähevad 
jagamisele, siis korraldatakse nende kahe üle avalik kordushääletus. 
Avaliku kordushääletuse tulemus on järgmine:
     1. Priit Põldmäe - 15
     2. Kai Lasn - 15

Koosoleku  juhataja  Ardi  Mitt  ootab  ettepanekuid  olukorra  lahendamiseks.  Tehakse 
ettepanekuid.
Otsustatakse:  Viienda  kandidaadi  otsustavad  neli  kõige  rohkem  hääli  kogunud 
kandidaati.

Jaan Urvet, Ardi Mitt, Margus Laula ja Sirli Tiik valivad ühe kandidaadi kahest, kirjutades 
sedelile nime Priit Põldmäe või Kai Lasn.

Hääled loeb kokku Kaia Pilvik. Hääled jagunevad järgmiselt:  Priit  Põldmäe kogub kolm 
poolthäält, Kai Lasn kogub ühe poolt hääle.

Hääletusele pannakse viis kõige rohkem hääli saanud kandidaatide terviklik nimekiri.

Otsustatakse (ühehäälselt): Järgmise perioodi Rae Valla Alevike- ja Külavanemate Seltsi 
juhatuse liikmed on:



     4.6.1 Priit Põldmäe 
     4.6.2 Ardi Mitt 
     4.6.3 Jaan Urvet 
     4.6.4 Margus Laula 
     4.6.5 Sirli Tiik 
5. Revidendi valimine

Koosoleku juhataja Ardi Mitt palub esitada revidendi kandidaadid.
Esitatakse järgmised kandidaadid:
5.1 Marju Lutt
5.2 Janek Ljäkin
5.3 Kaia Pilvik
5.4 Kai Lasn
5.5 Herve Pani
5.6 Margus Vain

Koosoleku juhataja Ardi Mitt küsib kandidaatidelt nõusolekut. 
Oma kandidatuuri võtavad maha: 
5.2.1 Marju Lutt
5.2.2 Janek Ljäkin
5.2.3 Kai Lasn
5.2.4 Herve Pani
5.2.5 Margus Vain

Otsustatakse (ühehäälselt):  Rae Valla Alevike- ja Külavanemate Seltsi revidendiks on 
valitud Kaia Pilvik.

Senine RVAKS juhatuse esimees Taivo  Laherand soovib  sõna.  Taivo  Laherand tänab 
kõiki seltsi liikmeid ja juhatuse liikmeid tehtud töö eest ning soovib edu uuele juhatusele.

6.RVAKS liikmemaks

Margus Vain tutvustab liikmemaksu mõtet. 
1. Liikmemaks tekitab ühingule mingi omatulu ja näitab, et selle liikmed hoolitsevad ka 
ühingu rahalise võimekuse pärast (seda ka partnerite ja rahastajate silmis - fondid, Rae 
Vallavalitsus)
2. Liikmemaks ja selle tasumata jätmine võimaldab passiivseid liikmeid ühingu liikmete 
seast välja arvata - ühingu liikmeteks jääksid sellisel juhul vaid aktiivsed liikmed, kellele 
läheb korda ühingu käekäik. 
3. Tulevikus, kui toetused kaovad, võib-olla liikmemaks just üks ühingu rahastamise allikas 
- peame harjutama end mõttega, et kunagi toetused kaovad. 
4.  Liikmemaksudest  saadud  tulu  saame  kasutada  just  selleks,  milleks  meie  liikmed 
otsustavad  seda  kasutada.  Me  ei  pea  seda  kooskõlastama  vallavalitsuse  või  teiste 
rahastajatega. 

Avaldatakse arvamust. Toimub arutelu.
Koosoleku juhataja Ardi Mitt küsib seltsi liikmetelt kas RVAKS-s peaks liikmemaks olema. 
Toimub hääletamine.



Otsustatakse (24 poolt, 6 vastu, 2 erapooletut): Liikmemaks kehtestada.

Koosoleku juhataja Ardi Mitt küsib seltsi liikmetelt kui suur võiks olla RVAKS  liikmemaks.
Tehakse ettepanekuid: 5 eurot, 10 eurot või 7 eurot.

Koosoleku juhataja Ardi Mitt küsib seltsi liikmetelt, kes on poolt, et liikmemaks on 10 €?
Toimub hääletamine: 6 poolt, 26 erapooletut

Koosoleku juhataja Ardi Mitt küsib seltsi liikmetelt, kes on poolt, et liikmemaks on 7 €?
Toimub hääletamine: 1 poolt, 31 erapooletut

Koosoleku juhataja Ardi Mitt küsib seltsi liikmetelt, kes on poolt, et liikmemaks on 5 €?
Toimub hääletamine: 25 poolt, 7 erapooletut

Otsustatakse: Kehtestatakse liikmemaks 5 eurot. Uus juhatus töötab välja korra ja esitab 
selle seltsi liikmetele.

Koosoleku juhatas Koosolekut protokollis
Ardi Mitt Kai Lasn


